
Fysieke Overlegtafel Begeleiding/Dagbesteding, 19 – 09 – 2023, Raadhuis Lisse 

Aanwezig: Hidde Smit (Marente), Anita Meijer (Gemiva), Coen Bouter (Het Raamwerk), Ruth van der 

Esch (Activite), Astrid Gort (Activite), Jose Verschuur (DSV), Corina Koning (DSV), Thijs Heezen (De 

Binnenvest), Michael van der Pas (De Brug), Annemarieke van Vliet-Dorr (Philadelphia), Michelle 

Bavelaar (Topaz), Francis Eijsackers (Groenoord Zorgt) als toehoorder, Angeline van Duijn (Gemeente 

Katwijk), Ron Hersbach (Gemeente Katwijk), Claudia Baak (Gemeente Katwijk), Liesbeth van der 

Heijden (Gemeente Katwijk), Selina Deinum (Gemeente Katwijk), Fred Boone (ISD Bollenstreek), 

Esther van Domselaar (ISD Bollenstreek), Eveline Gordijn (ISD Bollenstreek), Judith Bouman( ISD 

Bollenstreek).  

 

1. Opening 

Fred Boone (ISD Bollenstreek) opent het overleg en er is een korte voorstelronde. 

 

2. Mededelingen 

Ron Hersbach (gem. Katwijk) geeft aan tot 15.00 bij het overleg aanwezig te kunnen zijn. 

Mw Van der Esch (Activite) kan tot 15.30 aanwezig zijn. 

 

3. Stand van zaken en ontwikkelingen bij aanbieders 

Activite geeft aan dat er sinds juli een verandering is in het integraal werken. Ze werken nu meer in 

de regio’s waardoor ze efficiënter de zorg kunnen verlenen. 

Bij de ontmoetingscentra ziet Activite dat er weinig tot geen verloop is in het personeel. Hier is geen 

personeelstekort. Op de andere zorgafdelingen is dit meer een uitdaging. 

Marente geeft hierop aan dat zij signaleren dat er een gebrek is aan klanten (ouderen) bij de 

dagbesteding. Enkele andere aanbieders herkennen dit. Activite geeft aan dat zij ervaren dat de duur 

van het afgeven van de indicaties te lang is, ouderen kunnen dan maar kort gebruik maken van de 

zorg omdat de zorgbehoefte vaak snel vergroot. Ze hebben nu een afspraak met de ISD Bollenstreek 

hierover om sneller met de zorg te kunnen starten. Activite geeft aan dat ze zien dat de vraag naar 

dagbesteding verandert en hierover zijn nu met Marente in gesprek om dit te onderzoeken en te 

kijken naar mogelijkheden. Het streven is om ouderen eerder in zorg te krijgen zodat ze zo lang 

mogelijk baat hebben hierbij. Topaz en DSV willen zich hier ook bij aansluiten.  

In Katwijk zijn voldoende cliënten voor de dagbesteding en is er geen wachtlijst bij de consulenten. 

Marente noemt het initiatief Tante Louise. Dit is een ander concept voor dagbesteding voor ouderen 

en zou laagdrempelig ingezet kunnen worden. Er zijn 6 aanbieders gekozen waarbij Marente de enige 

is in de regio. Vanuit de WlZ is er geld beschikbaar gesteld en zij moeten nog starten. Ze willen een 

andere keer hier verder uitleg over geven. Misschien punt voor volgend FO. 

 

 

 



4. Het aanleveren van kwartaalcijfers 

Gevraagd wordt om de kwartaalcijfers op tijd aan te leveren. Na ieder kwartaal kunnen de gegevens 

toegezonden worden naar contractbeheerwmo@katwijk.nl en/of 

contractbeheerwmo@isdbollenstreek.nl .  

 

5. Beschikbaarheid respijtzorg/kortdurend verblijf en verkennen mogelijkheden 

De behoefte aan respijtzorg neemt toe, echter is het lastig voor organisaties om aan deze zorgvraag 

te kunnen voldoen. De zorg is moeilijk te plannen en gelden zijn niet altijd voldoende. Het Raamwerk 

geeft aan dat ze dit ook bij een andere doelgroep signaleren.  

Francis Eijsackers(Groenoord Zorgt) geeft aan dat er gelden beschikbaar zijn vanuit het 

regeringsakkoord waar mogelijk gebruik van gemaakt kan worden om regionaal iets aan te gaan 

bieden. 

DSV is reeds mogelijkheden aan het onderzoeken met andere zorgaanbieders maar dan vanuit de 

WLZ (VPT). Wellicht dat er ook een werkgroep kan komen om dit vanuit de WMO te bekijken.  

Mogelijk dat de Kopgroep Wonen zorg en welzijn nog ideeën heeft hierover. Ook de werkgroep van 

Beschermd Wonen Maatschappelijke opvang heeft wellicht ideeën hoe deze zorg te organiseren. 

De gemeente Katwijk & ISD Bollenstreek gaan informeren naar de gelden vanuit het 

regeringsakkoord. 

 

6.Verkennende brainstorm: hoe kunnen we toegang tot laagdrempelige inloop voor begeleiding 

(dagbesteding) zonder wmo-toewijzing organiseren.  

Francis Eijsackers (Groenoord Zorgt) geeft aan dat het soms lang duurt voordat iemand (ouderen) in 

beeld is. Er is meer behoefte aan laagdrempelige activiteiten / ontmoetingsplekken waar iemand 

terecht kan zonder wmo indicatie. Er zijn vele zorginstanties hiervoor maar de verbinding tussen de 

formele en informele zorg kan nog meer gezocht worden. Mogelijk dat er tzt een bijeenkomst 

georganiseerd kan worden met welzijnsorganisaties om samen te kijken naar de behoefte van de 

klant en de mogelijkheden.  

Het idee is geopperd om tijdens de netwerkborrel op 21 november de gelegenheid te geven aan alle 

zorgaanbieders om een pitch te houden waarbij er iets verteld kan worden over nieuwe initiatieven 

om elkaar te inspireren.  

 

7. Rondvraag / Afsluiting 

Francis Eijsackers (Groenoord Zorgt) geeft als tip dat er op 7 oktober a.s. in Oegstgeest een 

gezondheidsmarkt is over vitaal ouder worden.  
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